
 

 

 

	  	  	  	            

#03 - 2018                              Torsdag 21 juni 2018 

KALENDARIUM	  
Kommande	  möte	  

Styrelsemöte,	  tisdag	  4	  september	  

	  

RBF	  

Västeråshus	  15	  

Gilla	  oss	  på	  Facebook:	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
	  

Förvaltningsavtal	  
Styrelsen	   har	   förnyat	   förvaltningsavtalet	   med	  
Riksbyggen.	   Avtalet	   gäller	   från	   2018-‐07-‐01	   tom	  
2021-‐07-‐01.	  

I	   förvaltningsavtalet	   ingår	   bla	   ”statuskontroll”,	  
vilket	   innebär	   att	   vi	   tillsammans	   med	   Riksbyggen	  
kommer	   att	   kontrollera	   statusen	   på	   föreningens	  
bostäder	   och	   hyreslokaler.	   Det	   vi	   fokuserar	   på	   är	  
bl.a.	   lägenhetens	  beskaffenhet	   gällande	  el,	   vatten,	  
ventilation,	   ytskikt	   och	   tätskikt.	   Denna	   kontroll	  
kommer	  att	   göras	  vart	   tredje	  år.	  Med	  början	  efter	  
semestern.	   Riksbyggen	   sköter	   all	   kontakt	   med	  
bostadsrättshavarna.	  I	  samband	  med	  överlåtelse	  av	  
bostadsrätt/	   hyreslokal	   görs	   en	   miljö-‐	   och	  
statuskontroll,	   vilket	   innebär	   att	   kontroll	   görs	   av	  
beskaffenheten	   på	   de	   delar	   i	   lägenheten	   som	   är	  
föreningens	  ansvar.	  Mer	  information	  kommer.	  

Varför	   har	   styrelsen	   beslutat	   om	   detta?	  
Blomstergatan	  10	  var	  det	  hus	  som	  först	  blev	  byggt,	  
1954.	  Det	  har	  hänt	  mycket	  i	  våra	  fastigheter	  under	  
åren.	   Nuvarande	   styrelse	   har	   som	   mål	   att	   alltid	  
tänka	   på	   bostadsrättsföreningen	   bästa.	   Allt	   enligt	  
föreningens	  stadgar	  och	  bostadsrättslagen.	  Att	  veta	  
att	   våra	   lägenheter	   är	   säkra,	   trygga	   och	   att	   andra	  
vill	  bo	  hos	  oss	  är	  prioritering	  ett.	  Styrelsen	  hoppas	  
på	  att	  ni	  alla	  ska	  se	  positivt	  på	  detta.	  

Ändring	  i	  styrelsen	  
En	   av	   våra	   ledamöter	   har	   valt	   att	  
flytta	   till	   annan	   kommun.	  
Styrelsen	   önskar	   honom	   lycka	   till	  
och	  tackar	  för	  allt	  han	  gjort	  för	  vår	  
bostadsrättsförening.	  

Nuvarande	   suppleant	   Jane	  Ögren,	  
flyttas	  upp	  som	  ledamot.	  

Med	  vänliga	  hälsningar	  
Styrelsen	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
vasterashus15@gmail.com	  

”Det	  är	  dyrt	  att	  leva,	  men	  i	  priset	  ingår	  en	  resa	  runt	  solen	  varje	  år.”	  
Anonym	  

Styrelsen	  önskar	  er	  alla	  en	  trevlig	  midsommar	  och	  en	  härlig	  sommar	  

OK-‐macken	  
En	   kemisk	   analys	   av	   luften	   i	  
hyreslokalen	  under	  OK-‐macken	  är	  
gjord	   och	   resultatet	   visar	   att	   inga	  
förhöjda	   värden	   förekommer.	   Nu	  
återstår	  att	  se	  till	  att	  betonggolvet	  
blir	  återställt.	  

GDPR	  
Föreningen	   har	   tagit	   del	   av	   den	  
nya	   personuppgiftslagen,	   GDPR.	  
Styrelsen	   har	   påbörjat	   arbetet	  
med	   att	   inventera	   de	  
personuppgifter	   som	   föreningen	  
behandlar.	   Arbetet	   fortgår	   med	  
bl.a.	   de	   uppgifter	   som	   inte	   är	  
relevanta	  och	  som	  ska	  raderas.	  


